
 

PRIVATE 

Presentasjon av mitt kandidatur 
 

Personalia 

Navn: Hanne Lyssand   

Alder: 60 år 

Bydel: Nordre Aker 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: 41 år  

 

1. Bakgrunn 

- Oppvokst i enkle kår i Horten i Vestfold. Har på naturfaglinja fra gymnaset. 

Aktiv i elevråd, Vestfold gymnasutvalg og i SU. Satt i landsstyret i SU. Jobbet  

tidens mest brennende saker. Naturvern, Nei til Atomvåpen og mot 

forhåndslagring, internasjonal solidaritet. I tillegg aktiv idrett. Først og fremst 

badminton og fotball i pionertiden for kvinnefotballen.  

- Har et kort opphold og noen få studiepoeng fra Matematisk institutt på UIO. 

Studier ble kombinert med verv i sentralstyret i SU.  

- iHar side 1984 fulltid i databransjen. Idag er jeg databaseadministor i Euronext 

Securities Oslo.    

- Har fortsatt med å være aktiv i idrett og politikk hele voksenlivet.  

- Har en sønn, som jeg har oppdratt aleine og har nå to bonus sønner og 3 små 

barnebarn, som bor i nabolaget.  

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Har vært bydelspolitiker i Nordre Aker siden 2003  

- Byrådssekretær i byrådsavdelingen for Kultur Idrett og Frivillighet fra 

desember 2020 til februar 2022  

- Nestleder i Oslo SV i 3 perioder.  

- Jobbet frivillig med idrett. Har også vært frivillig i homobevegelsen, og jobbet 

spesielt med å skape alternativer til utelivs og drikkekulturen for lesbene. 

3. Politisk engasjement 

- Er spesielt opptatt av at Oslo skal være en by med plass for alle og hvor alle er 

inkludert og blir invitert med til å skape felleskapet.  

- Jobbe for en byutvikling hvor vi prioriterer gode oppvekstmiljøer og levende 

nabolag foran biler . 

- At Oslo og vi er med å løser de store problemene. Enten det er 

klimaendringene, naturødeleggelser, ulikhet og splittelse og konflikt. Vi lever i 

skumle tider og da må vi være gode forbilder og stå opp for de neste 

generasjonene. Det er viktigere enn å være kortsiktige populister.  

4. Motivasjon 

Jeg vet at jeg kan bidra med arbeidskapasitet, politisk erfaring og bredde i 

bystyregruppa. Liker å være en lagspiller, og tror jeg kan være en tilrettelegger 

for de andre og med min politiske bredde kan bidra der det til enhver tid er 

behov.   

5. Arbeidskapasitet 

Jeg vet veldig godt at å være endel av bystyregruppa enten som fast eller vara 

er norges tyngste politiske fritidsvev og er innstilt på å legge ned den 

nødvendige jobben i de neste åra. 


